
 
Beste raadsleden, 
 
Ik las vandaag het artikel in het ED 
en dat zw14 hier raadsvragen over 
gaat stellen. Ter info stuur ik u de 
mailtjes die ik inmiddels zelf over 
de situatie heb verstuurd. 
Ik hoop dat een en ander serieus 
opgepakt gaat worden. Het wachten 
is op het eerste ongeluk. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Van: > 
Datum: 3 januari 2022 om 14:20:18 CET 
Aan: duurzaamdoorwaalre@waalre.nl 
Onderwerp: Doorst: Nieuwe situatie 

Goedemiddag, 
 
Ik heb op onderstaand bericht geen 
reactie mogen ontvangen. 
Ben echt benieuwd of er nog iets  
gaat gebeuren. Zie vandaag ook 
het artikel in het ED. Dat is precies 
de situatie nu. Vorige week hebben 
we een 90 jarige inwoner uit onze 
straat nog voor z’n leven zien rennen bij het oversteken. 
We spraken een bewoner van de 
Willibrorduslaan die bevestigt dat  
die straat een racebaan is geworden. 
Wij merken het als we via de Eiken- 
laan onze wijk willen verlaten. In de 
oude situatie, met verkeerslichten, 
had je af en toe kans om de weg op 
te rijden of om de Wollenbergstraat  
over te steken. 
 
Ik hoop snel een reactie van u te 
mogen ontvangen . 
 
Vriendelijke groet, 
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van: > 
Datum: 10 december 2021 om 17:34:31 CET 

mailto:duurzaamdoorwaalre@waalre.nl


Aan: duurzaamdoorwaalre@waalre.nl 
Onderwerp: Nieuwe situatie 

Goedenavond, 
 
Ik heb nog even een vraag over de 
nieuwe situatie Wollenbergstraat- 
Willibrorduslaan-Bergstraat. 
Gaan jullie in de komende tijd nog 
eens controleren in de ochtend- of 
avondspits? Ik heb er net een tijdje 
gestaan en het sluipverkeer is  
vrijwel net als vanouds. Wat zelfs 
nog vervelender is geworden is om 
als fietser of voetganger over te 
steken vanuit de Blokvenlaan naar 
het andere deel van de Blokvenlaan (waar de slager aan 
ligt). Veel mensen uit onze wijk 
lopen zo te voet naar het winkelcentrum. 
Ik begrijp de situatie niet. Er is aan 
beide zijden een stoep? Maar geen 
zebrapad of aanduiding, verkeers- 
licht of waarschuwingsbord voor 
automobilisten? Ik steek dus over 
op een drempel en wordt in het  
donker bijna aangereden door een 
gehaaste automobilist die baalt dat hij wat langer in de file heeft gestaan op de Bergstraat voordat 
hij de Willibrorduslaan kon 
oversteken. 
 
Graag hoor ik of er nog iets staat 
ingepland of dat er nog eens naar 
de situatie wordt gekeken. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
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